

Närvarande:

Lisa Viklund N
Anna Georgsson N
Christoffer Alm N
Frank Thomasson L
Fredrika Norberg N
Filip Åkesson N
Alexander Neuberg N
Thomas Laine N
N= Närvarande , L= Laga förfall



Lisa Viklund
Ordförande



Christoffer Alm
Sekreterare



Anna Georgsson
Justerare



Alexander Neuberg
Justerare

§ 1. Formalia

Föredragare: Lisa Viklund

1. Mötets öppnande

Lisa Viklund förklarar mötet
öppnat

Styrelsen beslutar att

2. Val av mötesordförande

utse Lisa Viklund till
mötesordförande

3. Val av mötessekreterare

utse Christoffer Alm till
mötessekreterare

4. Val av protokolljusterare

utse Anna Georgsson och Alexander
Neuberg till protokolljusterare

5. Adjungeringar

Lucas Devismes ges närvaro-,
förslags- och yttranderätt till dagens
möte

6. Fastställande av föredragningslista

Fastställa dagordningen i enlighet

med utskickat förslag

7. Föregående protokoll

Lägga föregående protokoll till handlingarna

§ 2. Beslut

1. Lucas Devismes

Yrkar

att ESTIEMs medlemmar ska få använda ESTIEMS logga för att få beställa märken (privat inköp) i detta enskilda fall

Sektionsstyrelsen beslutar

att ESTIEMs medlemmar ska få använda ESTIEMs logga för att få beställa märken (privat inköp) i detta enskilda fall

2. Lucas Devismes

Yrkar

att ESTIEM ska köpa in en ESTIEM flagga för 315 kr

Sektionsstyrelsen beslutar

att ESTIEM ska köpa in en ESTIEM flagga för 315 kr

§ 3. Diskussioner

1. Sista färgen till sektionsbandet, det ska vara tre men vi bestämde bara två.

Styrelsen ställer sig positivt till blått, vitt och glittrigt silver.

2. Julsittning

Planeringen inför julsittningen är i princip klar, det som kvarstår är att lägga upp schemat för dagen där vi vet vem som gör vad med pyntning, mottag av vakt mm. Sedan ska en budget fastställas för evenemanget.

3. Sektionskampen

Som kårkampen men med sektionerna och att det blir ett gemensamt evenemang mellan sektionerna. Förslag är att det ska vara en brännbollsturnering.

4. NPG

Förslag att sektionerna ska vara mer representerade i NPG och nolleperioden för att nu får sektionerna endast ha en dag att visa upp sig och sin verksamhet. Styrelsen ställer sig positivt till detta men mer information kommer framåt då det är ett nyuppkommet förslag

5. Sponsring - internt

Hur ska framtida sponsringar gå till? Ska all företagskontakt gå genom LCR eller ska utskotten ta kontakt själv och informera LCR om företagskontakt?

Ett projekt om äskning kommer att genomföras i år där utskotten ska ta del med sina åsikter där det blir klarhet i hur äskning kommer att gå till väga i framtiden.

§ 4. Övriga frågor

§ 5. Avslutande formalia

Föredragare: Lisa Viklund

Styrelsen beslutar att

1. Nästa möte

Tid för nästa styrelsemöte blir
2022.11.22 kl. 18.:00 i sal A3101C

1. Mötets avslutande

Lisa Viklund förklarar mötet
avslutat